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Protokół nr XXII/20    

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 25 września 2020 roku o godz. 9:00  

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Bojanowie 

W sesji uczestniczyli: 

 Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 

Jarosław Bartkowiak 

Alina Broniarz 

Beata Bura 

Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 

Ewa Szczepaniak  

Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 

 Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

 Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 

 Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 

 Kierownik Referatu- Ewelina Zmuda 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 9:04 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

wszystkich przybyłych stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 11 

radnych, co stanowi quorum, więc jest ona władna obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 

Na powyższe pytanie, żaden z Państwa radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 

 

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson zwrócił się z zapytaniem czy są wnioski do przedstawionego przy 

zawiadomieniach porządku obrad? 

 

W związku z tym, że wniosków nie było, porządek XXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie 

przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXII sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

3.  Przyjęcie protokołu Nr XXI/20 z sesji, która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2020 roku. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

 międzysesyjnym. 
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5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz przebiegu wykonania planów 

finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2020 roku. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) wyznaczenia aglomeracji Bojanowo, 

b) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego, 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok. 

8. Interpelacje i zapytania radnych. 

9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

10. Wolne wnioski i informacje. 

11. Zakończenie. 

 

Do pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XXI/20 z sesji, która odbyła się w dniu 28 sierpnia 

2020 roku. 
 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 28 sierpnia 2020 roku nie 

wniesiono żadnych uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował  

o przyjęcie powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy obecni na sesji radni- 11 głosów „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson,  Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie poinformował zebranych o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

 

Ustosunkowując się do przedstawionych informacji, głos zabrał Pan Waldemar Czerwiński, 

który zwrócił się z prośbą o rozwinięcie informacji odnośnie spotkania w sprawie boiska. 

Odpowiadając Pan Jan Moryson wyjaśnił, że spotkanie odbyło się w sprawie gruntów pod 

boisko sportowe przy kompleksie boisk sportowych „Orlik”. 

Następnie radny Czerwiński zapytał, jaki jest skutek spotkania? 

Na powyższe Przewodniczący Rady poinformował, że o skutkach będziemy rozmawiać  

w terminie późniejszym, czekamy na odpowiedź. 

 

Więcej pytań nie było. Informacja stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
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Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

Następnie Burmistrz Bojanowa poinformował zebranych o wydanych zarządzeniach.  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Pytań nie było. 

 

Dot. pkt. 6. Informacja o przebiegu wykonania budżetu gminy oraz przebiegu wykonania 

planów finansowych gminnych instytucji kultury za I półrocze 2020 roku. 
 

Przystępując do niniejszego punktu porządku obrad, Pani Patrycja Kubiak poinformowała, że 

dochody budżetowe zostały wykonane w kwocie 21.473.000,00 zł (tj. 55% zaplanowanego 

planu), na które składają się: 

1.1. dochody bieżące, które zostały wykonane w 55%, tj. w wysokości 21.284.000,00 zł,  

z czego: 

1.1.1. dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób fizycznych  

wynoszą 2.400.000,00 zł (42% planu), 

1.1.2. dochody z tytułu udziału we wpływach z podatku dochodowego od osób prawnych 

wynoszą 152.000,00 zł (61% zakładanego planu), 

1.1.3. subwencje ogólne, 

1.1.4. dotacje na zadania zlecone i część zadań własnych, 

1.1.5. pozostałe dochody bieżące w kwocie 3.415.000,00 zł (tj. 47% planu), w tym podatek od 

nieruchomości 2.084.000,00 zł (46% planu). 

1.2. dochody majątkowe, które kształtują się na poziomie 188.533,00 zł (54% planu), w tym 

dochody ze sprzedaży  majątku. 

Wydatki na koniec czerwca br. zostały wykonane w 47% i zamknęły się kwotą 19.477.000,00 

zł. Na wydatki ogółem składają się: 

1.1. wydatki bieżące, które zostały wykonane w kwocie 19.435.000,00 zł (50% planu), 

1.2. wydatki majątkowe, które kształtują się na poziomie 41.758,00 zł (2% planu). 

Na zakończenie Pani Skarbnik poinformowała, że: 

– wynik budżetu zamknął się nadwyżką w kwocie 1.995.000,00 zł, 

– spłacono pożyczki zaciągnięte w WFOŚiGW na łączną kwotę  363.650,00 zł, 

– nie wyemitowano zaplanowanych obligacji, 

– dług gminy kształtuje się na poziomie 10.530.000,00 zł.   

 

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady przeszedł do kolejnego punktu 

porządku obrad. 

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) wyznaczenia aglomeracji Bojanowo, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Ewelina Zmuda. 
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Na zapytanie Przewodniczącego Rady, czy są pytania do przedstawionego projektu uchwały, 

głos zabrała Pani Renata Jagodzik, która zwróciła się z zapytaniem, dlaczego są wyłączone 

niektóre działki w niektórych miejscowościach? 

Odpowiadając Pani Ewelina Zmuda wyjaśniła, że wyłączone są np. działki w miejscowości 

Pakówka, ponieważ wioska jest poza obszarem aglomeracji. W obszarze znajduje się tylko 

Dom Pomocy Społecznej. Koszt budowy kanalizacji do wioski Pakówka- przewyższałby 

korzyści. 

 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto jednogłośnie, 11 głosami 

„za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson,  Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 września 2020 roku w sprawie wyznaczenia 

aglomeracji Bojanowo stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

b) wyrażenia zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Projekt uchwały przedstawił Pan Krzysztof  Kurpisz. 

 

Pytań nie było. Przewodniczący zarządził głosowanie. Uchwałę podjęto 10 głosami „za”, przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson,  Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka. 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: (1) 

Jarosław Bartkowiak 

 

NIEOBECNI: (4) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz 

Wałkiewicz 
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Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 września 2020 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na przedłużenie umowy najmu lokalu użytkowego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Dot. pkt. 7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) zmiany uchwały budżetowej na 2020 rok, 
 

Przystępując do niniejszego punktu, Przewodniczący Rady poinformował, że treść 

przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały został przedstawiony przez Panią Patrycję Kubiak.   

 

W związku z tym, że pytań nie było, Pan Jan Moryson zarządził głosowanie za podjęciem 

autopoprawki do projektu uchwały. Autopoprawkę podjęto jednogłośnie 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson,  Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2020 

rok. Uchwałę podjęto 11 głosami „za”. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson,  Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 25 września 2020 roku w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej na 2020 rok stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Do pkt. 8. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 
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Do pkt. 9. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Do pkt. 10. Wolne wnioski i informacje. 

 

Na wstępie głos zabrał Pan Jan Moryson, który poinformował, że do Rady wpłynął wniosek  

o wyrażenie zgody na umieszczenie w miejscowości Trzebosz, obok odnowionego krzyża, 

tablicy pamiątkowej upamiętniającej Polaków przesiedlonych po II wojnie światowej z Kresów 

Wschodnich na terenie gminy Bojanowo. 

W momencie, kiedy radni zapoznawali się z pismem, głos zabrał Pan Tomasz Woźniczka, który  

odniósł się historycznie do wydarzeń z okresu przesiedleń. Radny wyraził opinię, że przychyla 

się do wniosku, tym bardziej, że wnioskodawca jest głównym sponsorem. Odnosząc się do 

wyboru lokalizacji, nie będzie zabierał głosu, nie jest z Trzebosza- wypowie się koleżanka. Na 

zakończenie Pan Tomasz Woźniczka zaproponował, aby Rada przychyliła się do niniejszego 

wniosku. 

Ustosunkowując się do przedmówcy, Pani Renata Jagodzik poinformowała, że ze strony 

mieszkańców wioski nie będzie najmniejszego problemu, żeby tablica została umiejscowiona 

w Trzeboszu. Radna dodała, że jej teściowa pochodziła z okolic Rudnego, również sąsiedzi  

z Gołaszyna i warto zachować w pamięci te rodziny.   

Po wypowiedzi radnej, Przewodniczący Rady zaproponował, aby wyrażenie zgody na 

umieszczenie tablicy pamiątkowej odbyło się poprzez głosowanie za pomocą podniesienia ręki. 

Wszyscy obecni na sesji radni pozytywnie ustosunkowali się wniosku wnioskodawcy- 11 

głosów „za”. 

  

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson,  Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz 

Woźniczka. 

 

NIEOBECNI: (4) Ilona Pazoła-Szymańska, Karolina Salamon, Dariusz Stachowiak, Tomasz 

Wałkiewicz 

 

Na zakończenie głos zabrała Pani Beata Bura, która zwróciła się z zapytaniem odnośnie 

odpadów komunalnych. W okresach, w których odbierane są odpady komunalne, mieszkaniec 

wioski zbiera odpady i składuje je za budynkami. Tworzy się bałagan. Pytanie- do kogo należy  

się zwrócić w niniejszej sprawie? 

Odpowiadając Pan Burmistrz wyjaśnił, że jeżeli znana jest osoba, która zbiera odpady przed 

uprawnionymi służbami, proszę zgłaszać do Komunalnego Związku Gmin Regionu 

Leszczyńskiego. 

 

Więcej pytań nie było. 
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Do pkt. 11. Zakończenie. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XXII sesję o godzinie 937. 

 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 

 


